
O mnie
Jestem fotografem, ale także mamą dwójki chłopców – mam zatem
doświadczenie w fotografii szkolnej i przedszkolnej, zarówno
od strony osoby robiącej zdęcia jak i jako rodzic. Fotografuję
w trójmiejskich placówkach od paru lat – moją mocną stroną
jest tempo pracy, system
sprzedaży  oraz  łatwość  nawiązywania  kontaktu  z  dziećmi  w
każdym wieku. Wykonuję także indywidualne sesje – uwielbiam
portret oraz sesje lifestyle.

http://fotograf-przedszkolny.pl/home/o-mnie/

